
 
Bestyrelsesmøde 

torsdag 17. november 2022 

 

 

 

I mødet deltog Birgit, Carsten, Peter, Lars, Ejner, Bjarne og Jette 

Det blev holdt i lille sal, og vi startede kl. 12.30 med kaffe og et stykke mad og sluttede kl. 15.30.  

 

Vi gennemgik først kalenderen, og der var mange huller, men nogle fik vi fyldt ud, da et par medlemmer 

havde sagt, at de gerne ville holde et indlæg. 

Men ellers er medlemmerne ikke er ret ivrige efter at lave indlæg, så vi blev enige om, at vi ville prøve at få 

lidt mere gang i dem, ved at Bjarne skulle sende en mail ud med en opfordring til at holde et indlæg.  

 

Lars sagde at han havde haft et større arbejde med at få oprette et Mit-id til foreningen, men det var lykkedes 

for ham. 

 

Vi blev enige om at vi skulle holde generalforsamlingen den 26/1-2023, på et formiddagsmøde. 

 

Birgit fortalte at der var kommet et nyt medlem fra Roskilde, da foreningen der er blevet nedlagt, så Lars 

sagde, at vi måske derfra kunne få nogle flere medlemmer. 

 

Så talte vi om, hvad vi skulle give Jyttes søn, for at han kommer og tryller for os til aftenafslutningen, da han 

ikke drikker vin. Birgit ville spørge Jytte. 

 

Lars foreslog at da foreningen havde en del penge om vi så ikke skulle have 3 foredragsholdere i næste sæ-

son, men vi blev enige om at først Birgit skulle kontakte Erik Kann, Peder Olsen og se hvornår de kunne. 

Peder Olsens foredrag er online, men ham har vi haft et af, det var meget vellykket. 

 

Jette skulle spørge Erik Dahl om han kunne komme den 23/3 og fortælle om Købmandsgårde i Taastrup 

 

Så faldt tale på hvor vores udflugt skulle gå til, der blev foreslået Pederstrup i Ballerup, Mosede Fortet og 

Slægtsforsker arkivet i Albertslund. Birgit ville undersøge, hvor vi kunne komme hen. 

 

 

Referat af Jette 

 

 


